
Zápis z jednání 43. schůze KŽP obce Vestec 
konané od 09.00 v úterý 19.09.2024 

 
 
Přítomní členové: 
Ing. Miloš Koc 
Miroslav Pašek 
Ing. Roman Fritschka 
Mgr. Jana Železná 
Ukončené členství: 
Barbora Addison, MSc.  

Pozastavené členství: 
Kateřina Šedivá 
Hosté: 
Tibor Švec, starosta 
Ing. Jiří Řízek, místostarosta 
 

 
 
Program: 
 
1. Dendrostezka – uvedena kompletně do provozu dle návrhu Aleše Trnky 
2. Ukončení členství Báry Addison, návrh na ocenění 
3. Poděkování členům za dendrostezku (pozvání Aleše Trnky) na příští schůzi KŽP 
4. Kontrola předchozích úkolů komise 
5. Různé 
 

 

Probíhající úkoly: 
 
Úkol č.32: Naučná stezka stromů – dendrostezka 

Zodpovídá: Železná, Addison, Koc   Splněno 
Podle původního návrhu Ing. Aleše Trnky, 16 vytipovaných různých druhů stromů 
Webové stránky www.dendrostezkavestec.cz 
Úvod 
Seznam stromů 
Fotky stromů 
Popisy 
GPS souřadnice 
Lokalita 
Interaktivní mapa 
Vyšel článek na webu obce a zveřejněna je na webu obce 
 
Od vedení obce proběhne oficiální poděkování všem tvůrcům dendrostezky, včetně účasti 
Ing. Aleše Trnky. 
 
Barbora Addison, MSc. oznámila rozhodnutí ukončit působení v Komisi životního prostředí. 
Koc: Addison odvedla obrovskou práci při formování webových stránek dendrostezky do 
současné plně funkční podoby. Doplnění veškerých dat do stránek je jen její práce. Část 
fotografií je jejích a dostali jsme se i vícekrát při této práci do terénu. Byla aktivní i jinak 
v naší komisi, a to vše ve svém volném čase. 
Addison tímto za sebe i KŽP velice děkuji. 
  



Úkol č.36: Aktualizace stránky KŽP na webu obce  
Zodpovídá: Koc, trvá, viz 33 

 
Úkol č. 33: Zpracování jednoduchých informací v bodech 

Zodpovídá: Pašek, úkol splněn  
Materiál ale byl ještě dále připomínkován před zveřejněním, čeká na zapracování 

Železná: Doporučuje vyznačit místa pro volné pobíhání psů, jinde ne. Alej svobody je 
neúnosně znečištěná psími exkrementy. 
Řízek: Doporučuje do VL opakovat edukační článek, domluví s Vaněčkovou 
Fritschka: Navrhuje osvětu při akci pejskařů, info Vaněčková, Štěpánková 
 
Trvající úkoly: 

Úkol č. 6: Sledovat výskyt invazivních rostlin (dle ročního období)  
Úkol č. 18: Zelená páteř     
Úkol č. 26: Keřové patro 
Švec: Prioritou je udržet cca 18 tis. již vysazených rostlin. Omezení se týká lidských zdrojů a 
možnosti zalití vysazených rostlin v prvních letech výsadeb. Výhled je nejdříve od 2025. 
Koc: Slepička může předložit návrh, abychom mohli mít připravený plán výsadeb (rozpočet). 
 
Projekt mezi ulicemi V Úhoru, U Hrnčíř a V Březí:  
Fritschka: Zastupitelstvo na realizaci schválilo v rozpočtu 1,2 mil Kč + 500 tis. Kč na 
kontejnerové stání 

Komunitní zahrada    
Fritschka: Každou sobotu se konají farmářské prodeje, někdy i za účasti kavárny. Zahrada je 
v této době volně přístupná veřejnosti. Plánují se další akce pro veřejnost, aktuální informace 
jsou vždy na FB profilu zahrady. Pro příští rok se zřejmě uvolní některé záhony určené na 
pronájem a nově bude možné i členství bez pěstování. O podmínkách příjmu žádostí o 
členství v komunitě bude obec včas informovat. 
 
Mokřad na poli u cyklostezky k Hrnčířům: 
Předpoklad realizace jaro 2025. Agro vynětí pozemku a řeší se s vlastníky 
Trvá 
 
Povodně: 
Koc: Naměřené množství srážek na zahradě U Parku 103, Vestec od středy 11.09.2024 
do pondělí 16.09.2024 bylo 175 mm  
Švec: Meteorologický údaj pro Vestec byl od čtvrtka 12.09.2024 do pondělí 16.09.2024 
na hodnotě 158 mm, což velmi dobře vzájemně odpovídá spadlým srážkám 
Nadměrné množství srážek ve Vestci zásadní problém nezpůsobil.   
 
Koc: Výjezd členů komise (na kolech) s prohlídkou po intravilánu obce jsem zatím 
nenaplánoval pro pracovní zaneprázdnění a klimatické podmínky.   
 
Termín následující schůze KŽP: 14.11.2024 v 9:00 hod. na OÚ. 
 
 
Zapsal: Koc 


